

Referat fra bestyrelsesmøde den 15.8.23

Tilstede: Pernille – Mia – Rene – Rasmus – Simon - Emilie og Annette

1. Møde med Stigbøjlen

Thomas Nielsen og Charlotte Bruun fra Stigbøjlen deltog i mødet. Rideklubben er nu med ifht. betaling af husleje til Stigbøjlen. Vi har pga vores økonomi ikke kunne betale husleje de sidste måneder, men det er der nu rettet op på. Vi fortsætter for nu, med betaling af husleje til Stigbøjlen, som vi plejer.

Vejen fra Åstrupvej og op til ridehallen er meget hullet og trænger til at blive lappet, Thomas tager kontakt til kommunen om de kan hjælpe os med dette.

Dressurbanerne blev vendt, og vi har besluttet at der skal være nogle delmål, som skal opnås inden næstkommende bestyrelsesmøde, hvor baneudvalget inviteres med. Vi skal have banerne til at fungere, hvilket vi jo selvfølgelig alle er enige om.

2. Køb af ekstraudstyr

Vi har besluttet at dele ydelserne op, så man fra 1.10 kan tilkøbe klokker, gamacher, fluemasker separat til 75 kr. pr. måned pr. ydelse. Dækken af- og på koster fortsat kr. 150,00 pr. måned.

3. Kloak ude ved indgangen.

Det skal laves gerne meget hurtigt. Træet skal muligvis graves op og der skal graves et nyt rør ned fra nedløbsrøret og hen til brønden under fliserne ved cykelskuret. Vi fr en pris på dette, så det kan blive lavet.

4. Evaluering af Danacup

Det er gået rigtig godt til Danacup. Vi har af både pedel, spillere, Danacup fået ros for udførelsen af vores opgave, som omfattede pasning af UCN. Det har for alle os der har været på skolen, været en stor fornøjelse, samtidig med at det har været rigtig hårdt. Det har samtidig også givet os en masse socialt og vi har lært nogle nye mennesker at kende, som vi tidligere bare har hilst på på staldgangen.

Vi har tilsammen for skolepasning og bod tjent ca kr. 130000,00 til klubben, hvilket er rigtig flot. Så stor tak til alle der har bidraget på den ene eller anden måde, for at få opgaven til at lykkes.

5. Nyt personale i klubben.

Det nye personale er nu startet op og er så småt ved at komme ind i arbejdsgangen i det daglige. Vi vil indkalde til personalemøde en af de kommende dage, så opgaverne i det daglige kan koordineres, og hvis der er noget der evt skal ændres på.

6. Samarbejde med Trine

Der er besluttet at bogholderimailen lukkes ned og at det fra bestyrelsen kun er Emilie og Simon der har kontakten til Trine, så hun ved hvem hun skal kontakte hvis der er noget.

Trine vil gerne vide hvornår vi har møder hvis hun skal have bogført op til den dag. Dette sørger Emilie for at orientere hende om hver gang der bliver besluttet en ny dato.

Vores økonomi er blevet bedre så det er dejligt, men vi skal stadigvæk passe på dem og spare hvor vi kan.

7. Bokse

Vi har stadigvæk nogle tomme bokse og vi snakkede lidt omkring ideer til, hvordan og hvad der skal til, for at få flere heste ind på stald.

8. Eventuelt

Vi har besluttet at lave et spørgeskema til vores opstaldere /medlemmer for at høre hvad der er godt, hvad der kan gøres bedre, og hvad der skal ændres, som kan indsendes. Herefter vil bestyrelsen kigge dem igennem og tage udgangspunkt i besvarelserne.

Referent: Annette Frydberg

Næste bestyrelsesmøde er d. 13.9.23 kl. 18.30